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 Or. 0002.9.2012 

P R O T O K Ó Ł Nr XXII/2012 
z XXII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Bielsk Podlaski 

 z dnia 19 listopada 2012 roku 
 

 
 
Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Bielsk Podlaski,  
ul. Mickiewicza 46 i trwała od godz. 9.00 do 9.35. 
 
Ustawowy skład Rady  – 15 radnych 
Obecnych                       – 15  
Nieobecnych                   –  0 
Frekwencja                     – 100% 

  
Obecni radni: 

1. BOROWSKI ANDRZEJ – Hryniewicze Małe 
2. CAR MIKOŁAJ – Knorydy 
3. CHILKIEWICZ JERZY – Chraboły 
4. GAŁUSZEWSKI WALENTY – Parcewo 
5. KAMI ŃSKI LESZEK – Skrzypki Duże 
6. KORSZAK MARIUSZ – Haćki  
7. ŁOZOWIK PAWEŁ – Saki 
8. MATEUSZUK MIECZYSŁAW – Nałogi  
9. NIKOŁAJUK MIKOŁAJ – Knorozy  
10. OLSZEWSKI STANISŁAW – Piliki 
11. PAC BARBARA – Łubin Kościelny 
12. PAWLUCZUK JAN – Widowo  
13. SIEMIENIUK SŁAWOMIR – Rajki  
14. TYNIEWICKI ANDRZEJ – Pilipki  
15. WYSZKOWSKI ANATOLI – Augustowo  

 
Lista obecności radnych stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu. 
 
Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1. RAISA RAJECKA – Wójt Gminy 
2. ANATOL FILIPIUK – Zastępca Wójta Gminy 
3. NADZIEJA SOKOŁOWSKA – Skarbnik Gminy 
 

Lista obecności osób zaproszonych stanowi Załącznik Nr 2 do protokołu. 
 
Przebieg sesji protokołowała – Inspektor ALA WAWULSKA. 
 
Do pkt. 1) 
 Sesję otworzył o godz. 9.00 Przewodniczący Rady Gminy – WALENTY 
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GAŁUSZEWSKI . Przywitał radnych, Panią RAISĘ RAJECKĄ - Wójta Gminy, 
ANATOLA FILIPIUKA – Zastępcę Wójta oraz NADZIEJĘ SOKOŁOWSKĄ – 
Skarbnika Gminy.  
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że w sesji uczestniczy 15 radnych, 
Stwierdził prawomocność obrad. 
 
Do pkt. 2)   
          Zawiadomienie o zwołaniu nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy stanowi 
Załącznik Nr 3 do protokołu.  
Przewodniczący Rady Gminy WALENTY GAŁUSZEWSKI odczytał radnym 
proponowany porządek sesji. Zapytał, czy nie wnoszą uwag. Ponieważ radni nie 
zgłosili żadnych uwag, porządek obrad został poddany pod głosowanie:  
  
 Rada Gminy w głosowaniu jawnym jednogłośnie (15 obecnych,  
15 głosów "za") przyjęła następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Powzięcie uchwały w sprawie stwierdzenia wygasnięcia mandatu radnego 
4. Wolne wnioski i informacje. 
5. Zamknięcie obrad. 

  
Do pkt. 3)   
 Przewodniczący Rady Gminy WALENTY GAŁUSZEWSKI odczytał 
wniosek Wójta Gminy o zwołanie Nadzwyczajnej Sesji w celu przyjęcia projektu 
uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego ANATOLEGO 
WYSZKOWSKIEGO, który złożył pisemną prośbę o przyjęcie zrzeczenia się przez 
niego mandatu radnego (Załącznik Nr 4). Odczytał uzasadnienie wniosku i 
poinformował, że radny złożył również rezygnację z pełnienia funkcji Sołtysa 
sołectwa Augustowo. Dodał, że Anatoli Wyszkowski do 15 listopada br. zebrał od 
mieszkańców ratę podatku i rozliczył się z zebranych pieniędzy w kasie Urzędu 
Gminy. Zaproponował przychylić się do złożonego wniosku.    
 ANATOLI WYSZKOWSKI podziękował wszystkim za współpracę: Pani 
Wójt, radnym oraz pracownikom Urzędu Gminy. Podkreślił, że podczas pełnienia 
funkcji radnego starał się wspierać wszystkie planowane do realizacji inwestycje, 
poniewaz każda z nich była wartościowa. Z zadowoleniem stwierdził, że był w 
urzędzie osobą szanowaną, poprosił wszystkich radnych o jednogłośną decyzję 
przyjmującą zrzeczenie się przez Niego mandatu radnego. 
 Ponieważ innych wypowiedzi nie było Przewodniczący Rady Gminy 
WALENTY GAŁUSZEWSKI odczytał projekt uchwały w sprawie stwierdzenia 
wygaśnięcia mandatu radnego i poddał pod głosowanie. 
 W głosowaniu jawnym jednogłośnie (14 głosujących, 14 głosów “za”), 
Rada Gminy przyjęłą: 
 

UCHWAŁ Ę Nr  XXII/125/2012 
z dnia 19 listopada 2012 roku 

w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego. 
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Uchwała stanowi Załącznik Nr 5 do protokołu. 
  
 Wójt Gminy RAISA RAJECKA zwracając się do ANATOLEGO 
WYSZKOWSKIEGO wyraziła nadzieję, że współpraca będzie nadal trwała, 
chociażby w ramach działalności w Ochotniczej Straży Pożarnej. Podziękowała za 
wszystkie lata pracy w Radzie Gminy, oczekuje również, że Pan Wyszkowski nadal 
będzie doradcą  w pracy samorządu. Pani Wójt podkrealiła, że nigdy nie słyszała od 
pracowników urzędu skarg na współprace z Sołtysem Augustowa. Wyraziła nadzieję, 
że w wyborach uzupelniających zostanie wybrany godny następca. Również 
Przewodniczący Rady Gminy WALENTY GAŁUSZEWSKI podziękował 
Anatolemu Wyszkowskiemu za dotychczasowe zaangażowanie oraz  współpracę w 
okresie dwóch kadencji. Zwrócił się z prośbą o kontynuowanie działalności na rzecz 
samorządu oraz OSP. 
 
Do pkt. 4)   
 Przewodniczący  Rady Gminy poprosił o zgłaszanie wolnych  wniosków 
 i informacji.  

- Wójt Gminy RAISA RAJECKA poinformowała, że przed sesją wszyscy radni 
otrzymali projekt budżetu Gminy na 2013 rok, który będzie uchwalany w 
grudniu br. Zgłosiła, że wśród zadań inwestycyjnych zostanie wprowadzona 
zmiana dotycząca budowy drogi w Ogrodnikach. Do zadania wpisano budowę 
wodociągu o długości 800 metrów, potem będzie budowana droga. 

- Radni dyskutowali o korzystaniu przez mieszkańców z budynków świetlic (w 
kontekście planowanej budowy nowej świetlicy w Zubowie). RAISA 
RAJECKA zwróciła uwagę, że niekiedy wyremontowana świetlica jest rzadko 
wykorzystywana, ale mimo to jest satysfakcja, że w ciągu kadencji poprawiono 
estetykę tych budynków, warto o tym pamiętać, nawet, jeśli pomieszczenia te 
są rzadziej wykorzystywane. 

- Na prośbę radnego JANA PAWLUCZUKA, Pani Wójt poinformowała, że 
sprawa braku oświetlenia ulicznego od ul. Widowskiej do oczyszczalni została 
zgłoszona do Urzędu Miasta. 

- Radna BARBARA PAC zgłosiła prośbę o przeprowadzenie rozpoznania co do 
możliwości technicznych i cenowych wykonania wodociągu o długości około 
1 km w Łubinie Kościelnym za żwirownią – od posesji Pani Niewińskiej do 
posesji Pana Tołwińskiego. Wójt Gminy powiedziała, że odpowiedź  w tej 
sprawie zostanie przekazana radnej w najbliższym czasie, po obliczeniu 
kosztów przez Referat Inwestycji i Gospodarki Komunalnej. 

- Wójt Gminy RAISA RAJECKA przekazała kilka informacji na temat 
przygotowań do wejścia w życie z dniem 1 lipca 2013 roku nowych przepisów 
dotyczących utrzymania porządku i czystości na terenie gminy. Zapowiedziała, 
że na najbliższa sesję zostanie przygotowany projekt regulaminu w tej sprawie.  
Poinformowała, że do projektu budżetu ujęto wstępnie koszty związane z 
odbieraniem odpadów po 50.000 zł dochody i wydatki. Aktualnie trwają prace 
nad specyfikacją warunków zamówienia. Będzie organizowany wspólny 
przetarg dla gmin z powiatu bielskiego, a miasta Bielsk i Brańsk będą miały 
odrębne przetargi. Realna stawka opłat zostanie wprowadzona po nowym roku. 
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Przewodniczący Rady Gminy WALENTY GAŁUSZEWSKI zapytał, czy przy 
realizacji tego zadania wpływy i wydatki będą równoważyć się oraz czy gmina 
będzie miała z tego tytułu korzyści finansowe. Pani Wójt wyjaśniła, że na razie  
trudno przewidzieć konsekwencje finansowe  wejścia w życie nowych przepisów. 
Najpierw są ustalane stawki opłat w oparciu o przyjęte kryteria (odpady 
segregowane, nie segregowane, kompostowanie). Mieszkańcy gminy złożą 
deklaracje, a stawek nie będzie można zmieniać w ciągu roku. Nie wiadomo więc, 
czy gmina zarobi, czy straci. Należy przy tym  uwzględnić koszty administracyjne 
wprowadzenia nowego zadania, tj. zakup programów komputerowych, wydatki na 
korespondencję oraz zatrudnienie pracownika. Należy również liczyć się z tym, że 
podobnie jak przy podatkach będą zaległości w opłatach za odbieranie odpadów. 
Odpowiadając na pytanie radnego JERZEGO CHILKIEWICZA, poinformowała, 
że dotychczas zawarte przez mieszkańców umowy na odbiór śmieci należy 
rozwiązać do końca czerwca 2013 roku. Pisma informujące o tym zostaną z 
odpowiednim wyprzedzeniem wysłane do mieszkańców gminy. Na prośbę 
Wiceprzewodniczącego  Rady Gminy ANDRZEJA BOROWSKIEGO, Pani Wójt 
poinformowała, że planowana na przyszły rok budowa przepustó w (Krzywa, 
Pasynki, Truski) będzie finansowana ze środków własnych. 

  
Innych spraw nie zgłoszono. 
 

Do pkt. 5)   
 W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady 
Gminy – WALENTY GAŁUSZEWSKI   podziękował za udział w obradach  
i o godz. 9.35 zamknął  XXII  Nadzwyczajną  Sesję Rady Gminy Bielsk Podlaski. 
 
Protokołowała: 
 
Ala Wawulska 

Przewodniczący Rady 
 

Walenty Gałuszewski 
 


